
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 29. april 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 1226
På borgermødet i Frederikssund i begyndelsen af april om en ny fjordforbin-
delse, har ministeren ifølge referatet i lokalavisen den 12. april 2011 bl.a. ud-
talt sig vedrørende brugerafgift på både den nye og den allerede eksisterende
bro og sagt at ”det på intet tidspunkt [har] været inde i de politiske drøftelser i
Folketingets Trafikudvalg at gøre alvor af muligheden for også at indføre bru-
gerbetaling på den allerede eksisterende forbindelse” samt at ”[j]eg har ikke
hørt det nævnt under forhandlingerne, og jeg tror ikke, der er nogle Folke-
tingspolitikere, der er indstillet på, at den gamle bro skal være en betalings-
bro”. På baggrund heraf ønskes det oplyst, om ministeren vil ændre kommis-
soriet for den undersøgelse, Sund & Bælt netop er i gang med at gennemføre
på Transportministeriets foranledning, da denne undersøgelse også omfatter
betaling på den eksisterende bro, og denne del af undersøgelsen efter mini-
sterens udtalelser må betragtes som overflødig.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Klaus Hækkerup (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Klaus.Haekkerup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand
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